
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Vestervangsskolen 

Mødested: Vestervangsskolen 

Mødedato: 24-08-23 

Husk: Forældreråd indbydes til skolebestyrelsesmøde én gang årligt i efteråret. 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Valg af mødeleder 

3. Nyt fra: Formand/næsteformand, Ledelsen, Elevråd, Medarbejdere, Andre.  

4. Ejendomsservice 

5. Opsamling på besøg ved forældremøder 

6. Temadag for bestyrelsen 

7. Ansættelsessamtaler 

8. Erstatningssager 

9. Fremadrettede emner 

10. Forældrehenvendelser 

11. Evt.  

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Mødested: Vestervangsskolen 

Mødedato: 24-08-23   Næste mødedato: 10-01-24 

Deltagere: Lise-Lotte, Jakob, Klaus, Britta, Gitte, Linda, Lea, Line. 

Afbud: Kristina, Julia og Nikolaj deltog online.  

BESTYRELSESMØDE 19.00-21.00 

 

1. Mangler kontaktforældre. 

2. Line. 

3. Der var ingen henvendelser på årsberetning. Den var kommet for sent ud.  

Assentoft havde en god oplevelse med at invitere til foredrag og årsberetning 

samtidig. Der har været en fin opstart på skoleåret. 

Der er en god fortælling om vores skole og det betyder vi vækster, der er 

indskrevet 26 elever siden sommerferien. 

Der kan være mange forklaringer. Særligt er det godt arbejde fra vores 

dygtige medarbejdere. 



Vi har desværre 3 sygemeldte medarbejdere, alle med kræft. Det betyder, at 

vi har lidt haft lidt udfordringer med personale. Det er der ved at være styr 

på. 

Vi har udarbejdet en taksonomi for undervisning, alle vores medarbejdere 

skal følge. Det håber vi får en god effekt. 

Arbejdstilsynet har været her d. 22.08.23. Vi fik et straks påbud i forhold 

nogle fliser oppe ved HF. 

Der er et aftalepåbud i forhold til vores lærerforberedelse. 

Vi har fået stor ros for vores arbejdsmiljø. Der var ros hele vejen rundt. 

Vi skal huske at have opslag på Facebook. 

Der er et vejlederforløb i gang i forhold til vores ressourceteam. 

Vi er kommet godt i gang med de nye årgange.  

Der er udfordringer med børn, der ikke kan/må bade offentligt. 

Vi kan have udfordringer med Smart ure. De fungerer som telefoner. Vi 

ønsker at genbesøge retningslinjerne for mobiler. 

Der er fagdag på mandag. 

Lea fortæller om god oplevelse med en elev på mellemtrinnet, hvor familien 

har fået en god oplevelse ved indskrivning. 

 

4. Der er kommet en beskrivelse af hvad Ejendomsservice må lave (SLA). Der er 

mange ting der ikke længere er mulighed for at få lavet. 

Vi har ansat en mand, som seniorjobber. Han har desværre sagt op.  

Vi har en praktikant til noget ekstra rengøring. 

Der kommer formentlig solafskærmning i forhold til vores lærerforberedelse. 

Cykelparkering er strandet i forhold økonomi. Britta kæmper forsat for dette. 

 

5. Lea er godt i gang med at komme rundt til forældremøderne. Flot arbejde, 

stor anerkendelse til Lea. Hun vil gerne tage resten af møderne. 

Britta har haft en dårlig oplevelse med lærerne ikke taler godt om skolen. 

Kan vi have en dialog om hvordan vi kommunikerer. Mere fokus på det 

positive.  

Kan vi være bedre til at fordele forældremøderne over flere dage. Vi ønsker 



fælles opstart på årgangene. 

 

6. Skal der være temadag for bestyrelsen. 

Kunne emnet være om alkohol, rusmidler, tobak og puf bar osv. 

Jakob foreslår emnet kunne være det gode ungdomsliv ind i skolen.  

Britta foreslår forældresamtaler, forældremøder. Der er også andre emner, 

der er drøftet i skolebestyrelsen. 

Jakob og Britta kommer med et udkast.  

 

7. Beslutningen bliver, at Jakob skriver på Aula om, hvem der fra bestyrelsen 

der ønsker at deltage i samtaler i forhold til stillinger. 

 

8. Vi blev forlagt et bilag i forhold til erstatningspligt, hvis børn har ødelagt 

noget på skolen. Jakob fortæller om proceduren, vi følger på skolen.  

Jakob laver et udkast til et høringssvar. Skolebestyrelsen bliver underskriver. 

 

9. Trivsel, solafskærmning, principper, cykelparkering, toiletkultur, fokus på den 

gode overgang, Britta har det store overblik.  

Kan vi gøre noget i forhold til ejedomsservice. Vi laver høringssvar og vi håber 

det spørgeskema vi har lavet, også bliver politisk drøftet.  

Kontaktforældre. Skolebestyrelsen skal sende velkomst og beskrivelse. 

Der skal findes en dato for møde med kontaktforældre. 

 

10. Ingen henvendelser. 

 

11. Kantinen: 

Der er 3 kandidater til at forpagte kantinen. 3 gode bud. 

Der er samarbejde med elevrådet. 

Line er i dialog med Vej og Park om fortovet på Hobrovej på vej ned mod 

Rema. Beplantningen vælter ud over fortovet. 


